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Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .

évi OVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani а
Nemzeti Fejlesztési Minisztériumot vezető miniszterhez, mint а tárgyban illetéke s

minisztérium vezetőjéhez

„Mi lesz а TIGÁZ dolgozóival és ügyfeleivel Szabolcs-Szatmár-Bereg megyében? »

címmel .

А benyújtott kérdésemreа választ írásban várom.

Tisztelt Miniszter Úr!

Mint arról bizonyára tudomással bír, а TIGÁZ folyamatosan zárja be ügyfélszolgálati
pontjait, amelynek eredményeképpen а tevékenység további ellátására а Magyar Postán fog
sor kerülni .

Csak Szabolcs-Szatmár-Bereg megyében négy települést (köztük nagyobbakat is) ,

nevezetesen Csengeit Fehérgyarmatot, Mátészalkát és Nyírbátort érinti а jelenlegi

ügyfélszolgálati kirendeltségi bezárási hullám. Az ügyfeleknek ezt követően а postai

ügyintézés marad, amely az amúgy is túlterhelt kispostákra hárulva még nehezebbé é s

lassúbbá teheti az ügyintézést. Nem beszélve arról, hogy egy nagyobb településen

valószínűleg csupán egy kijelölt postai ügyintézési pont lesz, ahová mindenkinek utaznia kel l

majd .

Az eddigi épületek, ahol az ügyfélszolgálatok m űködtek, egy része а TIGÁZ tulajdonában

volt, ezek valószínűleg eladásra kerülnek, illetve а bérlet esetén pedig е szerződések

felmondása várható .

Fontosabb kérdés azonban, hogy mi lesz az alkalmazottakkal, mivel tudomásom szerint kb .

80 ember elbocsátásáról van szó : volt, akinek felajánlottak budapesti állást, de hozzá se m

utяzаsi, sem lakhatási támogatás nyújtása nem került megemlítésre . Az pedig nyilvánvalóan



Kérdezem tisztelt Miniszter Urat, hogy а fenti hírek igazak-e? А vidéki embereknek ugyani s
nem azt ígérték, hogy mind а munkahelyüket, mind pedig az ügyintézési lehetőségeket olyan

messze telepítik, amelyek а napi életvitelüket jelentősen megnehezítik !

Mit kívánnak tenni annak érdekében, hogy ezek а munkahelyek ne szűnjenek meg és az

érintett családok létbiztonsága ne kerüljön veszélybe? Tudomása szerint hol kerülne sor а
munkahelyek további biztosítására?

Várom megtisztelő, érdemi válaszát !

Budapest, 2014. július 31 .
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